
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 3. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 50
Hvor langt kom man i udbudsrunden, og hvilket firma var udtaget til at levere
artillerisystemerne, hvis ikke beslutningen var blevet udsat?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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